
 

   

Георг Спартански: По-лесно е да пазим, отколкото
постоянно да чистим
сряда, 30 ноември 2016

Седмица след основното почистване на района при пресечката на бул. „Хр. Ботев” и ул.
„Чаталджа” мястото отново е превърнато в бунище, разказа кметът Георг Спартански пред медии след
лично осъществената от него проверка в почивните дни. Дванадесет са изхвърлените автомобилни гуми
в коритото на р. Тученишка, и то в къс участък на ул. „Ген. Колев”. За сравнение в реката при
доскорошното гето на Балаклия гумите са две. Излиза, че далеч не само ромите замърсяват, коментира
кметът. Многократно повтарям, че по-лесно е да се пази, отколкото постоянно да се чисти и постоянно
да се харчат пари затова. Ето една от причините да не достигат средства за инфраструктура, за
благоустрояване и редица други дейности. Георг Спартански отново апелира за повече култура и
ангажираност на плевенчани към своя град.
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